
Agent Jose Angela: Nie rozumiem krytyki

News - ASRoma.pl

Jose Angel Valdes nie przekonuje do siebie wielu kibiców swoją grą. Pod

koniec listopada, piłkarz stracił miejsce w wyjściowym składzie na rzecz

Rodrigo Taddeiego. O wyborze gracza i jego sytuacji mówił w wywiadzie

dla forzaroma.info jego agent, Alfredo Martinez. 

 

- Jose Angel jest coraz mocniej przekonany co do dokonanego wyboru, nie żałuje

absolutnie, że przybył do Romy. Taka jest piłka, zdarza się co jakiś czas usiąść na

ławce. Taddei gra dobrze i zasłużył na miejsce w wyjściowej jedenastce. Jose Angel

rozegrał jednakże jedenaście spotkań, wśród nich to wczorajsze i to z Chievo. Nie

rozumiem tej krytyki. Moim zdaniem przeciwko Chievo rozegrał świetne spotkanie, z

kolei przeciwko Juve, nie sądzę, że to jego wina, że Roma przegrała. Bianconeri grali

znacznie lepiej. Jest szczęśliwy z bycia graczem Romy, z możliwości zakładania tej

koszulki i że ma jako trenera Luisa Enrique.
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